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For the Supply , delivery, and installation of items for Rehabilitation of Qamishli airport 

Annex A 

Technical Specifications 

1. Waiting chairs / Benches  
• Three-seater chair, the backrest and seat are made of 2 mm thick perforated roll metal surrounded 

by frames for the base and backrest made of durable aluminum. 

• Hand and leg rests are made of durable aluminum. 

• The main bridge of the chair is cylinder-shaped and made of 3 mm thick aluminum. 

• All the fixing parts of the chair with the main bridge are made of cast aluminum pieces that are 

fixed with special screws so they cannot be easily disassembled and have special keys for that. 

• The weight of the chairs is 46-47 kg net, and the base is 48-49 kg. 

• The dimensions are 1850 mm * 680 mm * 88 mm and the height of the chair is 420 mm. 

 

 :كراسي انتظار . 1

عمثعح،طثب،ط،رقتثالد، اةثدقاعسيييماثع ثع،اةثثث2كرسيييلاثيةيالثقاعد، الثقاعسيييماثدقاعدلاثان اعثع ثعلا ثردادثعيدةثسيييع،كلثث •

ثقلااعمادمثقاعنا .

ثعس،ماثقلااايثدقلارجلثع ثع،اةثقلااعمادمثقاعنا . •

ثعم.ث3قلاس،سلاثالكرسلاثسلماريثقاشكلثع ثع،اةثقلااعمادمثسع،كلثقاجسرث •

ك،فلثقطعثقانيباتثالكرسلاثععثقاجسرثقلاس،سلاثع ثقطعثقلااعمادمثقاصةثدقانلاثنيبتثبدقسطلثبرقغلاثخ،صلثاذاكثغارثق،بللثالفكث •

ثبسهدالثداه،ثعف،ناحثخ،صلثاذاك.

ثكغ.ث49ث–ث48كغثص،فلالثدقاد،ئمثث47ث–ث46دز ثقاكرقسلاث •

 عم.ث420عمثدقرنف،عثقاكرسلاثث88عمث*ثث680عمث*ثث1850قلاال،اث •

ث

ث                                                         



2. Scales (Check-in Conveyor) 
• The scale must be designed for transporting luggage at airports. 

• The main body of the scale and the supports must be made of steel sheets with a thickness of 2 

to 3 mm. 

• The scale must be based on 4 calibrated bases fixed to the ground at the scale installation site, 

which enable it to be positioned in an inclined manner and at different heights from the front and 

back to match the heights of the belts. 

• The scale must be equipped with sides made of the best types of stainless-steel sheets with a 

thickness of about 1 to 5.1 mm. 

• The width of the scale without sides must be from 60 to 65 cm or more depending on the 

installation location. 

• Its length must be from 220 to 230 cm or more depending on the installation location. 

• The width of one longitudinal side must be from 4 to 5 cm. 

• The scale must be equipped with a belt made of special polyester layers that do not make a sound 

when sliding on the scale surface, which is covered with a top layer of PVC with raised prints to 

prevent bags from slipping. 

• The belt must slide on a surface made of thick steel sheets that are thermally painted. 

• The weight base must be based on 4 weight elements that provide an investment weight capacity 

of not less than 150 kg and an experimental weight capacity of not less than 250 kg. 

• The belt must be moved by a (JOCKY MOTOR) DRUM motor with an appropriate capacity according 

to the diameter and length of the approved pulley, and all specifications appear on a card attached 

to it, integrated with its speed box designed with stages from 2 to 3 and of class F: class with a 

protection degree of Ip66 at least and with a diameter that matches the maximum required load 

and the required scale width, and it must be easy to disassemble and install. 

• The scale parts must be installed with screws and its fixed sides must be provided with easy-to-

remove stainless steel covers to facilitate maintenance operations. 

• It should be equipped with end and start pulleys and auxiliary pulleys. 

• It should have a strong and easy tensioning and calibration mechanism. 

• The system should be equipped with an auxiliary mechanism that enables the bags to pass the 

scales easily and reach the center of the conveyor behind the scales. 

• It should be equipped with a photocell to control the movement of the bags via PLC. 

• The scales should be installed almost flush with each other and with the counters to prevent dirt 

from accumulating between or under them. 

 

 الموازين . 2
 . قاعط،رقتثفلاثقلأعنللثامدلثعخصصثقاعازق ثاكد ثأ ثاجة •

ثعمث3قاىث 2ثع ثبسع،كلثقافدلاذثصف،ئحثع ثعصمد لثقاا ،ئمثدثقلأس،سلاثقاعازق ثجسمثاكد ثأ ثاجة •

ثبشييكلثثقاندضييعثع ثنعكمهثقانلاثثدثقاعازق ثنيباتثثعدقعثثفلاثثقلأرضثث لىثنيبتثاللا،رثثق،بللثثقدق اث٤ث لىثقاعازق ثارنكزثثأ ثثاجة •

 . قاسادرثقرنف، ،تثععثاامسجمثقاخلعثدثقلأع،مثع ثعخنلفلثب،رنف، ،تثدثع،ئل

 عم.ث5.1قاىثث1ثبحاداثبسع،كلثقلأمدقعثأفضلثع ثسنالثقاسن،ملسثصف،ئحثع ثعصمد لثبجدقمةثعزداثقاعازق ثاكد ثأ ثاجة •

 .قانركاةثعك، ثحسةثأكيرثأدثسم ٦٥قاىثث٦٠ثع ثجدقمةثباد ثقاعازق ث رضثاكد ثأ ثاجة •

 .قانركاةثعك، ثحسةثأكيرثأدثسم ٢٣٠قاىثث٢٢٠ثع ثطداهثاكد ثأ ثاجة •



 .سم ٥قاىثث٤ثع ثقادقحاثقاطدالاثقاج،مةث رضثاكد ثأ ثاجة •

ثقانلاثثدثقاعازق ثثسييطحث لىثثقمزلاقهثأيم،ءثثصييدن،ثثاصييارثلاثثقاخ،صثقابداسيينرثثطبد،تثع ثثعصييمدعثثبدشيي،طثقاعازق ثازداثثأ ثثاجة •

 . قاحد،ئةثقمزلاقثاعمعثقاب،رزةثقاطبل،تثذقتثPVCثع،اةثع ث لدالثبطبدلثنغطى

 ،حرقراثثعاهدملثقاسعاكلثقافدلاذثصف،ئحثع ثعصمدعثسطحث لىثقادش،طثامزاقثأ ثاجة •

ثدز ثثدقسييينط، لثكغث١٥٠ث  ثندلثثلاثثقسييينيع،رالثثدز ثثقسييينط، لثثنؤع ثدز ثث م،صيييرثث٤ث لىثثقادزمالثقاد، اةثنرنكزثثأ ثثاجة •

 .كغث٢٥٠ث  ثندلثلاثنجرابال

ثثلدطداه،ثثقاعلنعاثقابكرةثثقطرثثحسيةثعم،سيبلثثدب،سينط، لثثDRUM (JOCKY MOTOR)عحركثثثثبدقسيطلثثقادشي،طثانحركثثأ ثثاجة •

ثثF: classثثقاصمعثثدع ثث3قاىثثث2ثع ثثبعرقحلثثقاعصععلثثسر نهثث لبلثععثعاعجثث لاهلثعيبنلثثبط،قلث لىثثقاعدقصف،تثثك،فلثثنظهرثثد

ثقافكثثسيهلثثاكد ثأ ثثقاعطلدةلثقاعازق ثثد رضثثقاعطلدبل قادصيد ثثقاحعدالثثععثانم،سيةثثبدطرثثدثثقلاقلثلى ثثIp66ثثحع،الثثبارجل

 . دقانركاة

 . قاصا،ملث علا،تثانسهالثقافكثسهللثقاسن،ملسثع ثب غطالثقاي،بنلثجدقمبهثدنزداثبرقغلاثبدقسطلثقاعازق ثأجزقءثنركةثأ ثاجة •

 . عس، اةثبكرقتثدثباقالثدثمه،الثببكرةثعزداثنكد ثأ ثةاج •

 .دسهللثد ا،رقدالثشاثآاالث لىثاحنديثأ ثاجة •

 . قاعدقزا ثقاسارخلعثدسطثإاىثدقادصدلثبسهدالثقجنا،زقاعدقزا ثع ثقاحد،ئةثنعك ثعس، اةثبآاالثعزداثقامظ،مثاكد ثأ ثاجة •

 .plcثطراقث  ثقاحد،ئةثبحركلثالنحكمثضدئالثبخلالثعزداثاكد ثأ ثاجة •

 . أدنحنه،ثبامه،ثقلأدس،خثنرقكمثاعمعثقاكدمندقرقتثدععثبلضه،ثععثندراب،ثعنةصقثبشكلثقاعدقزا ثنركةثأ ثةاج •

                                               

                                      

 

 

3. TAKE AWAY CONVEYOR 
• These belts must be located behind the scales and in direct and perpendicular contact with them, 

in addition to the approved design for insulation and their lengths are proportional to the number 

and dimensions of the scales and counters required. 

• They must be beautiful in appearance and safe. 

• They must be equipped with special straps for transporting bags in airports. 

• They must be assembled with screws for easy disassembly and assembly. 

• They must be equipped with a modern tension calibration mechanism that can be used to 

calibrate from both directions at the same time and at the same rate. 

• They must be quiet and not emit noise that is not permitted in these places. 

• Their entire structure and support parts, as well as their main surface and sides, must be made of 

steel sheets with a thickness of 2 to 3 mm, and the contact areas with the supports, sides and all 

parts must have a very smooth finish. 



• The parts must be painted with a thermal grilled paint in a suitable color. 

• The steel sides that are about 25 to 30 cm above the surface of the belt from the inside must be 

covered with stainless steel sides of the best types, 304 gauge, along the entire length of the belt 

on both sides, with a thickness of about 1.5 mm and a width ranging between 10 to 16 mm. 

• The entire belt body must rest on supports installed at a distance of about one meter between 

each two consecutive supports, and each support rests on two adjustable bases fixed to the floor. 

• These belts must be driven by a suitable motor of the best types with a compatible gearbox, and 

they work in direct connection with the driving axle and ensure a linear belt speed of about 25 to 

40 m/min without any vibration. 

• The motor and gearbox must be covered with an independent side cover made of stainless steel, 

easy to disassemble and install. 

• All axles and pulleys used must be of lengths and diameters suitable for the length and load of the 

belt and their installation locations, and have surfaces that are carefully machined. 

• It must be equipped with return rollers at the necessary locations of the conveyor body. 

• The actual width of the conveyor belt must not be less than 100 cm from the inside. 

• The conveyor belt must be raised from the ground to the level of its surface in a manner that is 

consistent with the height of the scales and the placement of the system on the site and the 

internationally approved heights. 

• The belt used must be composed of a multi-layer polyester fabric and a layer of smooth PVC 

material on top of it with a thickness that is consistent with the tensile strength required to 

transport passengers' bags on airplanes. 

• The belt must be flexible and resistant to oils, greases and chemicals and withstand low 

temperatures below zero and high temperatures. 

• The width of the installed belt must be approximately 95 cm. 

• The belts must be connected by steel connections or by connecting by finger method on the 

protector. 

• A number of electric emergency pistons must be installed on the sides of these belts and a motor 

isolator piston must be installed next to each motor for maintenance operations “motor isolator”. 

 

 )سيور(قشاط  . 3
ثثدأطدقاه،ثثاللزلثقاعلنعا قانصيعامثإاىثثب،لإضي،فلثعله،ثدعنل،عاثعب،شيرثثقنصي،لثثد لىثقاعدقزا ثثخلعثثقاسيادرثهذهثنندضيعثثأ ثثاجة •

 . قاعطلدبلثدقاكدمندقرقتثقاعدقزا ثدأبل،اث ااثععثننم،سة

 . لقعمثدثقاعظهرثجعاللثنكد ثأ ثةاج •

 . قاعط،رقتثفلاثقاحد،ئةثامدلثخ،صلثب قشطلثةعزداثنكد ثأ ثةاج •

 . دقانركاةثقافكثاسهدالثبرقغلاثبدقسطلثنجععثأ ثةاج •

 . قامسبلثدبمفسثذقنهثب،ادقتثقلانج،ها ثع ثقاعل،ارةثبدقسطنهثاعك ثحااثثقاشاثعل،ارةثبعاك،مازمثنزداثأ ثةاج •

 . قلأع،ك ثبهذهثبهثعسعدحثغارثضجاج،ثنصارثدلاثه،ائلثنكد ثأ ثةاج •

ثعم 3قاىثثث2ثع ثثبسييع،كلثثقافدلاذثصييف،ئحثع ثثدجدقمبه،ثثقلأسيي،سييلاثثسييطحه،ثثدكذاكثقاا مثثدأجزقءثثب،اك،علثثهاكله،ثاصييمعثثأ ثثةاج •

 .جاقثم، مثإمه،ءثذقتثقلأجزقءثدك،فلثدقاجدقمةثقاا ،ئمثععثقلانص،لثعم،طقثدنكد 

 . عم،سةثدبلد ثحرقريثعشديثباه، ثقلأجزقءثناه ثأ ثةاج •



ثسينالثثقاسين،ملسع ثثثبجدقمةثثقااقخلثع ثثقاسيارثثسيطحث  سيمثثثث30قاىثثثث25اثثبحادثثنرنفعثثقانلاثثقافدلاذالثثقاجدقمةثنغطىثثأ ثثاجة •

ثث16قاىثثثث10ثبا ثثانرقدحثث رضدثعمث١٫٥ثثبحاداثثدبسييع،كلثثقاج،مبا ثثع ثقاسييارثثطدلثك،علثث لىث٣٠٤ث ا،رثثقلأمدقعثثأفضييلثع 

 علم.

ثا ،علثثكلثثدنرنكزثثعنن،اانا ثا ،عنا ثكلثبا ثثدقحاثثعنرثثبحاداثثبف،صييلثثنركةثا ،ئمث لىثب،اك،علثثقاسييارثثجسييمثارنكزثثأ ثثةاج •

 . قلأرضالث لىثنيبتثاللا،رثق،بلنا ثق، انا ث لى

ثععثقاعب،شيرثثب،ادصيلثدالعة ثثعدقفدلثثسير لث لبلثثععثقلأمدقعثثأفضيلثعم ثعم،سيبلثثب،سينط، لثثعحركثقاسيادرثثهذهثادداثثأ ثثةاج •

ثقهنزقز.اثاد ثقيث/مث40قاىثث25ثبحاداثخطالثسارثسر لثداؤعم، ثقاد،ئاثقاعحدر

 . دقانركاةثقافكثسهلثسناللثقاسن،ملسثع ثعسندلثج،مبلاثبغط،ءثقاسر لثد لبلثقاعحركثاغطىثأ ثةاج •

ثثدذقتثثنركابه،ثثدعدققعثقاسييييارثثدحعدالثثاطدلثعم،سييييبلثثدأقط،رثثأطدقلثثذقتثقاعسيييينلعللثثدقابكرقتثثقاعح،درثثك،فلثنكد ثثأ ثثةاج •

 . عند ثبشكلثعشغللثسطدح

 . قاسارثجسمثع ثقاضردرالثقاعدققعثفلاثرقجللثببكرقتثعزداثنكد ثأ ثةاج •

 . قااقخلثع ثسمث١٠٠ث  ثادلثلاثقافلللاثقاسارث رضثاكد ثق ثةاج •

ثثقاعدقعثثفلاثقامظ،مثثدندضييييعثثقاعدقزا ثقرنف،عثععثانم،سييييةثثبشييييكلثثسييييطحهثثعسييييند ثثإاىثثقلأرضث  ثثقاسييييارثثارنفعثثأ ثثةاج •

 . ،اعا،ثقاعلنعاةثدقلارنف، ،ت

ثبسييع،كلثثعلسيي،ءقاثثPVCثع،اةثثع ثثطبدلثثدفدقهثثقاطبد،تثعنلااثثقابداسيينرثع ثمسيياجثع ثثعكد ثثقاعسيينلعلثثقادشيي،طثاكد ثثأ ثثاجة •

 .قاط،ئرقتث لىثقاعس،فرا ثحد،ئةثامدلثقاعطلدبلثقاشاثعن،ملثععثننم،سة

ثثقاصييييفرثثنحتثثعمخفضييييلثثحرقرةثثارج،تثثدانحعلثقاكاعا،ئالثثدقاعدقاثثدقاشييييحدمثثالزادتثثدعد،دع،ث،عرمثثثقادشيييي،طثاكد ثثأ ثثةاج •

 .عرنفللثدارج،ت

 . سمث٩٥ثبحاداثقاعركةثقادش،طث رضثاكد ثأ ثةاج •

 .قاح،علاث لىثقلأص،بعثبطرادلثقادصلثأدثفدلاذالثدصةتثبدقسطلثقلأقشطلثدصلثانمثأ ثةاج •

ثالعحركثث زلثكب،سيلثثعحركثثكلثثبج،مةثثداركةثكهرب،ئالقاثثقاطدقرئثكب،سي،تثثع ث ااثثقاسيادرثثهذهثثجدقمةثث لىثاركةثثأ ثثةاج •

  motor isolator.قاصا،ملثالعلا،ت

                                                   
Note: these photos are only shared for clarifications 

ثعةحظلث:ثقاصدرثهلاثاةاض،حثفدطث


